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Η Σύγκλητος του Πολυτεχνείου Κρήτης ενηµερώθηκε στην υπ’ αριθµ. 368/18-11-
2013 συνεδρίασή της για την κατάρτιση του προϋπολογισµού του έτους 2014, τον 
οποίο το Συµβούλιο Ιδρύµατος ενέκρινε στην 3η/19-11-2013 συνεδρίασή του. Το 
Συµβούλιο Ιδρύµατος εξουσιοδότησε τον Πρόεδρο του Συµβουλίου να εκδώσει κοινή 
ανακοίνωση µε τον Πρύτανη του Ιδρύµατος για το θέµα των δραστικών µειώσεων 
του προϋπολογισµού. 
 
Ο προϋπολογισµός λειτουργικών δαπανών του Πολυτεχνείου Κρήτης για το έτος 
2014 ανήλθε σε µόλις 2.150.000 ευρώ, έχοντας µειωθεί κατά 15% σε σχέση µε το 
οικονοµικό έτος 2013 και συνολικά κατά 55% σε σχέση µε το έτος 2010. Σύµφωνα 
µε ενηµέρωση από το Υπουργείο Παιδείας και Θρησκευµάτων, θα υπάρξει περαιτέρω 
µείωση κατά 11% για το οικονοµικό έτος 2015. Ταυτόχρονα, οι επιχορηγήσεις για 
έκτακτο εκπαιδευτικό προσωπικό µειώθηκαν από 1.800.000 ευρώ το 2010 σε 310.000 
ευρώ το 2013 και 50.000 ευρώ το 2014. 
 
Οι µειώσεις αυτές έρχονται τη στιγµή που ο αριθµός εισακτέων αυξήθηκε κατά 24% 
το τρέχον ακαδηµαϊκό έτος και το ίδρυµα είναι υποστελεχωµένο σε θέσεις ΔΕΠ, 
εργαστηριακό, τεχνικό αλλά και διοικητικό προσωπικό. Το Συµβούλιο δέχτηκε την 
εισήγηση της Πρυτανείας για τον προϋπολογισµό του 2014, ότι οι λειτουργικές 
ανάγκες του Ιδρύµατος είναι ήδη υποχρηµατοδοτηµένες και περαιτέρω µείωση των 
δαπανών θα οδηγήσει σε αδυναµία υποστήριξης βασικών λειτουργιών του 
Πανεπιστηµίου. Αποφασίστηκε ότι µόνη βιώσιµη λύση είναι η άµεση εφαρµογή – 
εντός του 2014 – του σχεδίου για το πράσινο πανεπιστήµιο και η µείωση στον 
προϋπολογισµό του 2014 να προέλθει από περικοπή των ενεργειακών δαπανών. Για 
το σκοπό αυτό ζητάµε από το Υπουργείο Περιβάλλοντος την έκδοση άδειας κατά 
παρέκκλιση για εγκατάσταση φωτοβολταϊκών συστηµάτων. 
 
Η Διοίκηση του Πολυτεχνείου Κρήτης καλεί την Πολιτεία να επανεξετάσει τη στάσή 
της σχετικά µε τη χρηµατοδότηση της τριτοβάθµιας εκπαίδευσης. Τα οικονοµικά 
«οφέλη» από τις µειώσεις στο σύνολο των ανώτατων εκπαιδευτικών ιδρυµάτων είναι 
µηδαµινά σε σχέση µε τα µεγέθη του Κρατικού προϋπολογισµού. Αντίθετα, η 
υποβάθµιση της τριτοβάθµιας εκπαίδευσης που µοιραία θα επέλθει µέσω της 
πολιτικής των περαιτέρω µειώσεων της χρηµατοδότησης θα σβήσει το µοναδικό 
φάρο ελπίδας για έξοδο από την πολλαπλή κρίση της χώρας. 
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